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SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE/ DE BURGEMEESTER 
(vragen ingevolge artikel 37 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de gemeenteraad van de gemeente Gennep) 

RG nr.:                                                                                                              (In te vullen door de raadsgriffie) 

Datum: 28 september 2017 

Aan: Het College van burgemeester en wethouders 

Steller vragen: Holger Rodoe en Janine van Hulsteijn 

Onderwerp: Drugsdumping 
 

Het is helaas niet de eerste keer dat drugsafval in het buitengebied van de gemeente Gennep wordt 
gevonden. De VVD fractie maakt zich ernstige zorgen over deze praktijken waardoor onschuldige burgers 
van onze gemeente, die dit gif vinden, onbewust worden betrokken bij illegale activiteiten van 
drugscriminelen. 
 
Dit brengt de fractie van de VVD dan ook tot de volgende vragen: 
 

1) Hoeveel gevallen van gedumpt drugsafval hebben er in de gemeente Gennep sinds 2014 
plaatsgevonden? 

2) Welke gezondheidsrisico’s ontstaan door dumping van drugsafval en een daarmee mogelijk 
samenhangende verontreiniging van grond en water? 

3) Is er binnen onze gemeente een vastgesteld beleid / standaard aanpak wanneer er drugsdumping 
wordt gemeld en hoe we daarmee, wellicht regionaal, omgaan? (Hoe gaan bijvoorbeeld gemeente, 
politie en brandweer in onze gemeente om met dit soort meldingen en de oplossing van een 
dergelijke situatie?) 

4) Wordt bij het door de VVD geopperde idee van het Keurmerk Veilig Ondernemen Buitengebied 
dat nu wordt vormgegeven, ook aandacht besteed aan deze problematiek? 

5) Bij het opruimen zijn vaak gemeente, politie, brandweer, waterschap en gespecialiseerde bedrijven 
betrokken. Kunt u aangeven wie er moet opdraaien voor de kosten en hoe hoog de kosten dit jaar 
en de voorgaande jaren (sinds 2014) zijn voor de gemeente Gennep (incl. en excl. mogelijke 
rijkssubsidie) voor het opruimen van gedumpt drugsafval?  

6) Op welke wijze zou de inzet van moderne apparatuur – bijvoorbeeld mobiel cameratoezicht – 
kunnen bijdragen aan een bescherming van onze gemeente? 

7) Op welke wijze informeert de gemeente Gennep onze inwoners actief over de risico’s van 
gedumpte drugsafval en de wijze van handelen mocht men een dergelijke locatie ontdekken? 

8) Drugs houden de gemoederen van onze inwoners terecht nog al bezig. Op initiatief van SP, D66, 
Kern en de PvdA (VVD en CDA tegen) onderzoekt het college momenteel de mogelijkheid van 
een vestiging van een coffeeshop in de gemeente Gennep. De VVD vindt de mogelijke vestiging 
van een coffeeshop in Gennep erg onwenselijk en kijkt met spanning uit naar het plan van aanpak 
vanuit het college. Wanneer denkt het college dit plan van aanpak aan de raad te kunnen 
voorleggen? 

 
 

Ondertekening en naam, 

Namens de VVD Gennep 

Holger Rodoe en Janine van Hulsteijn 
 

 


